
 
                                                        

 

Dato   torsdag 20. mars 2025 19:30 til 22:10 

Til stede Christin Ottmann (Styreleder), Liv Eva Wiedswang, Magrit Kilen 
Stoebner, Åse Augedal Os, Lars Klæboe, Jens Saugstad, Berit Haugan 
og Bengt Solheim. Hermine Storm (DL) og Bjørn Riiber (DL) 

Ikke til stede Espen Kvan 

Protokoll Åse 

 
 
Følgende saker ble behandlet: 
 

Sak Beskrivelse og konklusjon 

01.25 Godkjenning av innkalling og møtereferat 
Begge ble godkjent  

 

02.25 Orientering ved styreleder 

Økonomi: 

Regnskapet pr februar 2025 viser et lite underskudd (31.000). Dette skyldes 

primært høyere lønnskostnader og noe periodisering.   

 

Medlemstall per mars 2025:  

1201 aktive medlemmer 

1309 betalte kontingenter  

 

Annonsekampanje i mars: 

17 benyttet seg av tilbudet om 2 ukers prøvetrening. Dette førte til 3 nye 

medlemskap 

 

Ny hjemmeside lanseres onsdag 26.mars  

Planen er at alle instruktører og administrasjonen skal presenteres med bilde og en 

kort presentasjon 

 

PS - det fremkom etter møtet at lansering av ny hjemmeside er utsatt til 7.april 

 

Bemanning: 

Daglig leder har sagt opp sin stilling med virkning fra 31.03.2025. Prosessen for å 

ansette ny daglig leder er igangsatt. Arbeidsgruppen som skal ha ansvaret for 

rekruttering består av: 

Liv Eva, Lars, Bjørn og Hermine 

 

Treningsansvarlig: vi søker etter en treningsansvarlig og har annonse ute på Finn.no 

og Workplace (Friskis) 

 

Resepsjonen: 

- 2 stk sommervikarer er ansatt og klare til å starte asap.  

- vi søker etter ytterligere en deltidsansatt til resepsjonen slik at vi fyller hele uken 

(dagtid) 

 

Kommende styremøter: 

Tirsdag 22.april kl 19 



 
                                                        

 

Tirsdag 20.mai kl 19 

Tirsdag 10.juni kl 19   

03.25 Aktuelle saker 

 
Vi har fått tilbud om bistand til jobben med å søke tilskudds og støttemidler.  
Bjørn utreder mer detaljert hva dette tilbudet innebærer og legger det frem for 
styret i neste møte for beslutning. 
 

04.25 Eventuelt 

Styret har mottatt forslag om å opprette en egen epost konto for styret. Dette er et 

godt forslag og kontoen blir opprettet så fort som mulig. 

 

Styret har mottatt informasjon om at noen funksjonærer har opprettet en 

arbeidsgruppe som skal arbeide med rekruttering, trivsel og arbeidsmiljø. De ønsker 

at denne gruppen skal forankres i et styrevedtak og at en representant fra styret skal 

delta. 

Vedtak: Styret tar forslaget til etterretning.  

 

 


